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SRPEN 
  „Kdyby se vrátil čas, já bych věděla, co s ním, 
 třeba hned   
v sukýnkách svých dívčích let a dětských snů 
šla bych se brouzdat za štěstím… 
 
  Omlouvám se za trochu nostalgický začátek našeho poprázdninového setkání.  
Ale, přiznejte se. Kolikrát jste si vy řekli – kdyby se vrátil čas? 
A věděli byste, co s ním? Možná ani ne. 
Prostě je konec prázdnin, léto má taky pomalu na kahánku a mně právě tato písnička od Hanky Zagorové, jak jste asi poznali, 
celé prázdniny pořád zní v uších. Možná, že je to tím, že jedna bezva ženská, shodou okolností, také Hanka, odešla na začátku 
prázdnin, uprostřed záplavy slunečních paprsků, z mého života a zůstaly jen vzpomínky, nesplněné sny a fotky z dívčích let. 
Byla to ženská s typickým, až nakažlivým úsměvem ve tváři, ženská, která žila naplno, ne pro sebe, ale pro všechny kolem, barvy 
života vždycky viděla v těch zářivějších odstínech, snažila se šířit optimismus, ač sama měla problémy, o kterých nikdo nevěděl.  
Milovala život a do poslední chvíle v něj věřila. Někdy si říkám, kéž by ten její optimismus byl nakažlivější a ta inkubační doba byla 
kratší. 
   A víte co, nebudeme raději přemýšlet o tom, co bychom dělali, kdyby se vrátil čas, protože to prostě nejde. Uložme 
vzpomínky z dovolené, prázdnin, z výletů, založme třeba nové album, vzpomínky na své blízké uložme tam, kde jim bude nejlépe 
– do svých srdcí.  
  A pokud se nám nějaká prázdninová přání nesplnila, tak buďme trpěliví. Taky nějaká ta přání mám, ale nahlas se říkat 
nesmí, to by se prý nesplnila. I když, já mám ještě jeden problém. Sice jsem si trpělivě počkala na srpnové noční obloze na dvě 
„padající hvězdy“, ale bylo dost obtížné v té rychlosti jen na ta přání pomyslet. Tak nevím.        
          No, ale jedno bych mohla zveřejnit, abych vylepšila to počáteční nostalgické skóre.  
A to přání? PŘEŽÍT. Tedy, teď myslím s trochou té nadsázky, přežít první den ve škole. Pak už to půjde. Neberte to tak, že bych se 
netěšila na děti, ale vy, kteří máte zkušenosti a děti, jistě víte, co to je, když se třeba jen jedno dítě vrátí od babičky, z nějakého 
toho delšího pobytu mimo domov. To brebentění, vodopád informací (pokud to není už puberťák se slovní zásobou – jo, ne, 
možná, asi, nevím a tak podobně), pobíhání sem a tam, kontrola věcí, případně plenění ledničky (to tedy ve škole nehrozí) Ale 
moc dobře vím, co dovede s dítětem a navíc prvňáčkem udělat hned první den taková zapomenutá svačina.  
A abych neodbočila a teď si ten návrat představte v mnohonásobném provedení. To je po prázdninách neopakovatelný zážitek. 
Ale ti prvňáčci jsou vždycky náplastí na všechny bolístky. 
Ale přání PŘEŽÍT, má možná spousta z vás i první den v zaměstnání, po návratu z dovolené. 
A při představě stále oddalovaného odchodu do důchodu, to slovo PŘEŽÍT nabývá u mnohých na intenzitě.  
  Ale měla bych opravdu skončit trochu optimisticky. Nejjednodušší bude, když se v této chvíli soustředíme na čas 
přítomný. Nebudeme čas ani vracet ani se nepoženeme zbrkle, teda jak kdo, dopředu. Budeme ŽÍT. Jenom po mně nechtějte 
žádný osvědčený recept. Tím žitím si každý musí projít sám. I když – něco by se možná našlo.  
  Ráno, když vstanete, nebo vás někdo donutí vstát (budík, kocour, partner, zaměstnavatel), podívejte se do zrcadla 
(máte‐li odvahu), pozdravte (se), usmějte se (v tomto případě jakýkoliv výraz je považován za snahu o úsměv) a poděkujte za 
nové ráno. Pokud by vám osoba v zrcadle připadala cizí, pracujte na sobě tak dlouho, až se poznáte. Pak se pochvalte a…. 
začněte nový den. A i když vám bude zle, zkuste se usmívat. Tu poslední radu mám na malém lístečku na zrcadle po babičce i já. 
Ani nevím, kdy se tam objevila a kdo ji napsal.       
  A když už jste takto připraveni na nový den, možná, že by nebylo marné taky začít komunikovat. Zkuste to a 
nevymlouvejte se, že máte doma němé rybičky či želvu, nebo ukřičeného papouška, andulku, korelu, či snad psa, který vrčí a 
štěká. Vrnění je povolené. To poslední mi připomněl náš kocour Pepíno, který mi teď zrovna kouká přes rameno a nenápadně mi 
naznačuje, že už je dost pozdě a tedy i čas na spaní. Je nesmírně učenlivý a taky teď po prázdninách i patřičně rozmazlený.  
Ale o něm a o našich domácích mazlíčcích třeba někdy příště. 
Mějte se hezky a ať se vám daří vykročit do každého nového dne alespoň trochu optimisticky, s úsměvem i s odvahou 
překonávat případné překážky na trati. Tedy v životě.  A věřte, že v cíli nemusíte vždy stát na stupních vítězů. Tam se totiž vejdou 
jenom tři. A i ten na posledním místě zaslouží uznání. Toto možná nejvíc platí, až budete večer den uzavírat, dělit se o zážitky a 
děkovat za něj. 
Krásný zbytek léta a příště nashledanou 

                                                                                  Jana Matoulková                   
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA INFORMUJE 
   
Novoměstská setkání 2007 
V sobotu 8. září 2007 se opět uskuteční Novoměstská setkání, při kterých budou zpřístupněny některé památky nejen v Novém 
Městě nad Metují, ale i na Novém Hrádku, v Borové a České Čermné. Historický průvod družiny Jana Černčického s chotí letos 
organizuje Základní škola Krčín, kam chodí většina bohuslavických dětí. Průvod vychází od ZŠ Krčín v 9 hodin. Přijďte je 
povzbudit. Více informací najdete na plakátech nebo na webových stránkách Nového Města.  
 
Zahájení školního roku 2007 /2008 
     Základní škola Bohuslavice oznamuje, že nový školní rok bude zahájen v pondělí 3. září 2007 v 8 hodin. Rodiče a ostatní 
příbuzní prvňáčků jsou srdečně zváni k slavnostnímu zahájení. Všichni školáci si vezmou s sebou do školy aktovku a přezůvky.  
     Provoz školní družiny bude zajištěn –  ranní  6,45 –7,45 hod. a odpolední 11,00 – 15,00 hod. Kdo půjde do družiny, musí mít 
náhradní oblečení pro družinovou činnost (např. šortky, triko, tepláky, obuv na hřiště). Pokud bude někdo odcházet z družiny 
dřív než v 15 hodin, je nutné, aby měl omluvenku podepsanou rodiči.  
     Oběd  3. září  bude vydáván od 10,30 hodin. Kdo si nepřihlásí obědy do pátku 31. srpna, nebude mu v pondělí oběd vydán! 
Co je třeba pro děti do 1. ročníku: 
1.Cvičební úbor‐ trenýrky nebo šortky + tričko, tepláková souprava, cvičky s bílou   
    podrážkou, obuv na cvičení venku.                                                                             
2. Bačkory s klínkem (ne pantofle) s bílou podrážkou.  
3. Penál s vybavením + nůžky s tupou špičkou a na Vv zástěru nebo starou košili 
4. Desky na  písmena a číslice (s přihrádkami) 
5. Průhledné desky (fólie), na které lze psát obyčejnou tužkou (tvrdé)‐ 2 kusy: 1 x A5 + 1 x A4  
6. Hrníček na čaj z umělé hmoty, ubrousek na svačinu, ručník s poutkem. 
7. Na plavání: plavky, ručník, mýdlo v krabičce (plavecký výcvik začne  v pondělí 10. září – 
    přesné pokyny děti dostanou v Informacích pro rodiče 3. 9. 2007 ). 
8. Kdo bude navštěvovat školní družinu: ručník, náhradní oblečení, náhradní obuv na ven, hrneček 
     na čaj. 
Všechny věci musí být řádně podepsané!!! 
 
 
Seznam dětí, které nastoupí do 1. ročníku: 
 

1. Blažková Michaela                                             
2.   Fejtková Sabina                                     
3.   Hrnčířová Vendula                            
4.   Chmelík Tomáš 
5. Komárková Veronika 
6. Koppová Petra 
7.   Kvirenc Stanislav 
8.   Lagronová Michaela 
9.   Lelek Jan 
10. Netolický Dominik 
11. Svatoň Daniel 
12. Veselovská Michaela 
13. Zezulková Romana 
                                             Mgr. Jana Hladíková, ředitelka školy 
 

Zastupitelstvo 
Zápis 

ze  schůze  zastupitelstva  obce,  konané  dne  27.8.2007  ve  20.00  hodin  v kanceláři  starosty  Obecního  úřadu  v Bohuslavicích  –  6.schůze  od 
počátku roku. 
 
Program: 
1. Zahájení a kontrola usnesení z minulého zasedání 
2. Potvrzení výsledků telefonického hlasování ze dne 26.7. 2007 – prodej pozemků 
3. Přijetí daru – evangelický kostel a pozemek 
4. Návrh zadání změny územního plánu č.1 
5. Přistoupení ke Smlouvě obcí a měst proti daňové diskriminaci 
6. Změna jednacího řádu 
7. Záměr prodat pozemek p.č. 2488/1 
8. Žádost Jezdeckého klubu Bohuslavice o finanční příspěvek 
9. Nabídky úpravy rozhlasu a radarů 
10. Ostatní záležitosti 



11. Usnesení 
 

1. Zahájení a kontrola usnesení 
Starosta zahájil schůzi ve 20.00 hodin, přivítal přítomné, konstatoval, že  je přítomno 10 členů z 11. Tudíž  je zastupitelstvo usnášeníschopné. 
Určil ověřovatele zápisu – M.Přibylová, A. Pultarová, dále určil návrhovou komisi – J.Hladíková, L. Macek, zapisovatelka – P.Hronovská. 
Starosta konstatoval, že usnesení z minulé schůze bylo vyvěšeno, nebyly žádné připomínky,  tudíž  je považováno za schválené. ZO schvaluje 
program dnešní schůze všemi 10 hlasy přítomných. 
 

2. Potvrzení výsledků telefonického hlasování ze dne 26.7.2007 – prodej pozemků 
jedná se o hlasování o prodeji pozemků pod poldrem nad Bohuslavice. Viz příloha. Výsledek telefonického hlasování ze dne 26.7.2007 – prodej 
pozemků p.č. 1370/2 a 1370/3 České republice – Zemědělské vodohospodářské správě. (Dostavil se p. Chmelík). Schváleno 10 hlasy, 1 proti – 
p. Hronovský. 
  

3. Přijetí daru – evangelický kostel a pozemek – viz příloha. 
Evangelická  církev  nabízela  již  v loňském  roce  obci  budovu  evangelického  kostela  za  nabídku    cesty  ke  kostelu  a  cesty  na  hřbitov  a 
trojúhelníkový  pozemek  přiléhající  k němu  na  severní  straně.  V případě  souhlasu  zastupitelstva  by  bylo  možné  pozemek  par.č.  595  od 
evangelíků odkoupit.  
Přijetí  budovy  evang.  kostela  p.č.  594,  parcely  č.  595  a  596  v k.ú. Bohuslavice  nad Metují darem  od  Farního  sboru  Československé  církve 
evangelické v Náchodě‐Šonově zamítá všemi 11 hlasy přítomných. Nevylučují však, že  v budoucnu dojde k přijetí této budovy darem. 
Odkoupení parcely č. 595 v k.ú. Bohuslavice nad Metují od Farního sboru Československé církve evangelické v Náchodě‐Šonově za cenu 15000 
Kč zamítá všemi 11 hlasy přítomných. 
 

4. Návrh zadání změny územního plánu  č. 1 
Jedná se o změnu územního plánu, která umožní výstavbu rodinného domku na parcele u „slavětínského mostu“. Tuto změnu zastupitelstvo 
obce odsouhlasilo usnesením  ze dne 20.11.2006. Nyní  je  zastupitelstvu  ke  schválení   předloženo  zadání  změny  č. 1 územního plánu obce 
Bohuslavice. Schváleno všemi 11 hlasy přítomných. 
 

5. Přistoupení ke Smlouvě obcí a měst proti daňové diskriminaci – viz příloha 
Jedná se o smlouvu podle §46, odst.1 zákona o obcích uzavřenou na základě souhlasu starosty. Tato smlouva může být (následně) schválena 
ještě zastupitelstvem. ZO schvaluje všemi 11 hlasy přítomných. 
 

6. Změna jednacího řádu. 
V jednacím  řádu se v §14 doplní bod 4  ‐   v případě neodkladného  telefonického projednání některého bodu zaznamená starosta  jmenovitý 
výsledek a zapíše ho do zápisu další řádné schůze zastupitelstva (jde o případné další použití telefonického projednání a hlasování). Schváleno 
10 hlasů pro, 1 proti – p. Hronovský. 
 

7. Záměr prodat pozemek p.č. 2488/1 
a) záměr prodat pozemek par.č. 2488/1 v k.ú. Bohuslavice nad Metují schválilo 9 členů, 2 proti – p.Hronovský, p. Syrovátko 
b) podmínky prodeje: nejvyšší nabídka (minimální cena 450 Kč/m2) a použití v souladu s územním plánem pro bytovou výstavbu – 11 hlasů 

pro. 
 

8. Žádost Jezdeckého klubu Bohuslavice o finanční příspěvek – viz příloha 
Finanční příspěvek schválen ve výši 3000 Kč na startovné v soutěži v Polsku. Schváleno všemi 11 hlasy přítomných. 
 
9. Nabídky úpravy rozhlasu a radarů  
‐  ZO bere na vědomi nabídky úpravy rozhlasu a radarů měřící rychlost v obci. 
 
 
10. Ostatní záležitosti obce 
‐  ZO pověřuje kontrolní komisi k provedení kontroly vodoměrů v obecních domech (čp. 25,295) – schváleno všemi 11 hlasy 
‐ bere na vědomí žádost  o vyvěšování zprávy o nepřítomnosti lékařů v Bohuslavicích na úřední desku  
‐ bere na vědomí žádost o zhotovení dvou kusů laviček na kat. hřbitově a chemického WC. 
 
Usnesení ZO ze dne 27.8.2007  
 
1. ZO schvaluje – 
‐  program dnešní schůze a rovněž usnesení z minulé schůze všemi 10 hlasy přítomných 
‐  výsledek telefonického hlasování ze dne 26.7.2007 o prodeji pozemků p.č. 1370/2 a 1370/3 České republice – Zemědělské vodohospodářské 
správě – 10 hlasů pro (dostavil se p. Chmelík), 1 proti – p. Hronovský 
 
2. ZO neschvaluje 
‐ přijetí  budovy evangelického kostela p. č. 594, parc. č. 595 a 596 v katastrálním území Bohuslavice nad Metují darem od Farního sboru 
Československé církve evangelické v Náchodě ‐Šonově všemi 11 hlasy přítomných, nevylučují však přijetí této budovy darem v budoucnu. 
‐odkoupení parcely č. 595 v k.ú. Bohuslavice nad Metují od Farního sboru Československé církve evangelické za cenu 15000 Kč všemi 11 hlasy 
přítomných 
 
3. ZO schvaluje 
‐ zadání změny č. 1 územního plánu obce Bohuslavice všemi 11 hlasy  
‐ přistoupení ke Smlouvě obcí a měst proti daňové diskriminaci všemi 11 hlasy 
‐ 10 hlasů  pro – doplnění jednacího řádu  ‐ v §14 doplnit bod 4) ve znění:V případě      



Mladší žáci v Černčicích 

  neodkladného telefonického projednání některého  bodu zaznamená starosta jmenovitý         výsledek a zapíše ho do zápisu další řádné 
schůze zastupitelstva. 1 hlas proti – p. Hronovský           
‐ záměr prodat pozemek parc. č. 2488/1 v k. ú. Bohuslavice nad Metují – 9 členů pro, 2 proti ‐ p. Hronovský, p. Syrovátko 
‐ podmínky prodeje: nejvyšší nabídka (minimální cena 450 Kč/ m2) a použití v souladu s územním plánem pro bytovou výstavbu – 11 hlasů pro. 
‐finanční příspěvek ve výši 3000 Kč na startovné v soutěži v Polsku pro Jezdecký klub Bohuslavice. 11 hlasů pro. 
  
4. ZO bere na vědomí 
‐nabídky úpravy rozhlasu a radarů měřící rychlost v obci 
‐žádost o vyvěšování zprávy o nepřítomnosti lékařů v Bohuslavicích na úřední desku 
‐žádost o zhotovení dvou kusů laviček na kat. hřbitově a chemického WC 
‐ pověřuje kontrolní komisi k provedení kontroly vodoměru v obecních domech čp. 25,295 – schváleno všemi 11 hlasy přítomných 
 
 

CO JSTE HASIČI? 
 

  Tak jako každý rok se i o letošních letních prázdninách naše soutěžní družstva zúčastnila několika soutěží. 
Někteří členové našeho sboru se také zúčastnili hasičských oslav v nedaleké Jasenné. 
  Na první prázdninové soutěži, která se konala 30.června ve Vršovce, náš sbor reprezentovala čtyři 
soutěžní družstva. Zde se soutěžilo v požárním útoku o Pohár starosty SDH. Mladší žáci (Aneta Rydlová, Klára 
Petříková, Michal Čepelka, Petr Čepelka, Jaromír Hladík, Lukáš Práza a Marián Novotný) předvedli bezchybný 
výkon a ze tří zúčastněných družstev zvítězili ( 1. Bohuslavice ‐ čas 31,7s, 2. Provoz ‐ čas 39,2s, 3. Přibyslav ‐ čas 
61,5s). Starší žáci (Jana Hušková, Hana Zahálková, Petr Čepelka, Tomáš Hladík, Radek Tláskal, Lukáš Timura a 
Tomáš Voborník) soupeřili pouze se svými kolegy z Nahořan, kterým se útok nevydařil. Naše družstvo s převahou 
také zvítězilo (1. Bohuslavice ‐ čas 32,5s, 2. Nahořany ‐ čas 61,0s). Družstvo žen (Jitka Čepelková, Veronika Fejtková, Jaroslava Hemelíková, 
Anna Herzigová, Edita Herzigová, Jana Herzigová a Marie Hušková) tentokrát nezopakovalo bezchybný výkon z domácí soutěže a po chybě na 
sacím koši obsadilo ze sedmi zúčastněných 7.místo. V kategorii mužů soutěžilo naše dorostenecké družstvo (Veronika Fejtková, Lucie 
Hladíková, Zdeňka Králíčková, Tomáš Kondek, Jan Podsedník, Lukáš Timura a Jan Voborník). V konkurenci dvaceti zúčastněných družstev 
obsadilo 12.místo. 
  Na státní svátek 6.července proběhly v obci Jasenná  oslavy 700 let od vzniku obce, 130 let od založení SDH a 95 let existence TJ Sokol 
spojené se srazem rodáků. Náš sbor byl požádán o předvedení ukázky s historickou hasičskou technikou. Jelikož naše nejstarší stříkačka 
vyrobená v roce 1790 prochází rekonstrukcí, k ukázce byla použita druhá nejstarší stříkačka od výrobce Bratří A. F. Smekal, Čechy u Olomouce. 
Jednalo se o ruční čtyřkolovou zápřahovou stříkačku, jednostranně sací, jednoproudovou. Přesný rok výroby bohužel není znám, vyrobena byla 
pravděpodobně kolem roku 1860 – 1870. Za SDH Bohuslavice se zúčastnili: Veronika Fejtková, Hana Zahálková, Václav Bíl, Karel Čepelka ml., 
Jiří Černý, Libor Fejtek, Tomáš Kondek, Lukáš Timura a Aleš Petr. 
  Následující den, v sobotu 7.července se konala další soutěž v sousedních Černčicích. Soutěžilo se zde (nejen) v požárním útoku o 
Pohár starosty Černčic. Náš sbor reprezentovali tři družstva. Mladší žáci (Aneta Rydlová, Klára Petříková, Kateřina Zítková, Michal Čepelka, Petr 
Čepelka, Adam Čuda a Marián Novotný) neměli ve své kategorii soupeře. Přestože nepředvedli takový výkon jako při předchozí soutěži ve 
Vršovce, čas 40,91s „stačil“ na zisk poháru za 1.místo. Starším žákům (Tomáš Hladík, Lukáš Timura a Tomáš Voborník) se ve třech nezdařilo sání 
a tak ani výpomoc mladších žáků v útoku a na rozdělovači ( Aneta Rydlová, Lukáš Práza a Petr Čepelka) nestačila k zisku poháru. Tentokrát se 
karta obrátila a zvítězili starší žáci z Nahořan. (1. Nahořany ‐ čas 42,07s, 2. Bohuslavice ‐ čas 56,40s). V kategoriích dospělých se soutěž skládala 
ze tří disciplín: běh jednotlivců, požární útok a pití piva (ženy libovolného nápoje) na čas ‐ tři členové z družstva. V ženské kategorii jsme 
zastoupení neměli. V kategorii mužů startovalo smíšené družstvo (členové dorostu: Veronika Fejtková, Lucie Hladíková, Tomáš Kondek, Lukáš 
Timura, Jan Voborník + Věra Netolická a Josef Rozinek z Vršovky). Po sečtení všech tří disciplín (běh ‐ 5.místo, útok ‐ 6.místo a pití ‐ 7.místo) 
obsadilo celkově ze sedmi zúčastněných družstev 7.místo. Pro doplnění musím zdůraznit, že naši dorostenci obdrželi k pití nealkoholické pivo. 
  Další soutěží, kde měl náš sbor zastoupení, byla soutěž na Přibyslavi. V sobotu 18.srpna se zde konal 14. ročník Přibyslavského poháru 
v požárním útoku. Náš sbor reprezentovala dvě družstva v kategorii mužů. První družstvo (Veronika Fejtková, Lucie Hladíková, Tomáš Hladík, 
Tomáš Kondek, Jan Podsedník, Lukáš Timura a Jan Voborník) nepředvedlo nejzdařilejší výkon a obsadilo z třinácti zúčastněných družstev 
11.místo. Druhé družstvo (Veronika Fejtková, Lucie Hladíková, Libor Fejtek, Vladimír Herzig, Tomáš Hladík, Miloš Lenfeld a Lukáš Timura) 
dopadlo ještě hůře, z již zmíněných třinácti zúčastněných družstev obsadilo 13.místo. Této soutěže jsem se osobně nezúčastnil, tak Vám 
nemohu poskytnout podrobnější informace. 
  O týden později, v sobotu 25.srpna se konala poslední prázdninová soutěž v Jasenné. Místní SDH a OÚ uspořádal 13. ročník soutěže 
v požárním útoku o Jasenský pohár. I zde jsme měli zastoupení v podobě dvou družstev, po jednom v kategorii mladších žáků a v kategorii 
mužů. Mladší žáci (Aneta Rydlová, Klára Petříková, Michal Čepelka, 
Petr Čepelka, Adam Čuda, Jaromír Hladík a Marián Novotný) po 
menší chybičce na sacím koši obsadili s časem 36,2 s ze sedmi 
zúčastněných družstev nepopulární 4.místo. Pouhé 2,8 s je dělily od 
medailového umístění. V kategorii mužů náš sbor reprezentovali 
opět naši dorostenci (Veronika Fejtková, Edita Herzigová, Zdeňka 
Králíčková, Jiří Beneš, Tomáš Kondek, Lukáš Timura, ) + Miloš 
Lenfeld. Našemu družstvu se útok opět nevydařil. Po chybě na 
rozdělovači ze sedmnácti družstev (tři byla diskvalifikována za 
nedokončení útoku) obsadilo s časem 109,4 s 14.místo. 
  Prázdniny pro nás, ale hlavně pro děti budou zanedlouho 
už minulostí. Nový školní rok už pomalu klepe na dveře, proto bych 
chtěl připomenout všem mladým hasičům, že schůzky se budou opět 
konat každý  pátek od 16 hodin. Ať půjdeme kamkoliv (do tělocvičny, 
klubovny, na sokolskou zahradu apod.), sraz bude vždy u hasičské 
zbrojnice. A ještě informace nejen pro nové prvňáčky: kdo by měl 
zájem navštěvovat hasičský kroužek a stát se mladým hasičem, 



Starší žáci v Černčicích Při nástupu ve Vršovce 

nechť přijde na 1.schůzku v novém školním roce, která se bude konat v pátek 7.září 2007 od 16 hodin. Na tuto schůzku prosím také o účast 
alespoň jednoho z rodičů. Zde je možnost vyzvednutí přihlášky a získání potřebných informací. Přihlášku je možno také obdržet ve škole u paní 
ředitelky Jany Hladíkové, které bych chtěl tímto poděkovat za spolupráci.  
  A na závěr tu mám pozvánku: Výbor SDH Bohuslavice zve všechny členy  na členskou schůzi, která se bude konat v pátek 14.září 2007 
ve 20 hodin v restauraci U Ježků. 

Za SDH Bohuslavice Karel Čepelka ml. 
 
 

 
 
 
 

 

Sloupek starosty 
 
Svoz posečené trávy a ořezaných větví ze zahrádek občanů obce. 
 

Jak jistě víte, obecní zaměstnanci provádějí na požádání občanů, kteří nemají kam uložit posečenou trávu nebo větve po řezu 
stromků odvoz tohoto odpadu. Pokud tento odpad odvážejí malotraktorem, který mají k dispozici je to časově značně náročné. Abychom mohli 
použít větší traktor nebo multikáru je potřeba určit den, kdy bude odpad ze zahrádek (tráva a větve) odvážen. Navrhuji, aby se tento svoz 
prováděl zároveň s odvozem komunálního opadu, každé druhé úterý. 

Žádáme tedy občany, kteří chtějí odvézt posečenou trávu (nebo větve), aby ji od 1. září připravili k odvozu vždy každé druhé úterý 
zároveň s popelnicemi 

 
ZPRAVODAJ 

 
Pokud se stane, že někdo nedostanete zpravodaj do své poštovní schránky a chtěli byste jej obraťte se na obecní úřad, kde jej 

dostanete. 
 

Z oslav v Jasenné Mladší žáci ve Vršovce 



Výsledková listina 44. Ročníku HP 

 

Myslivecké sdružení Bohuslavice 
 
Dne 8. 7. 2007 uspořádalo Myslivecké sdružení Bohuslavice na své 

střelnici na Králíčkově kopci Sportovní střelecký klub a OMS ČMJ v Náchodě, 

tradiční již 44. Ročník veřejného závodu ve střelbě z brokovnice o Halínský 

pohár. Střílelo se 2x20 asfaltových terčů na loveckém kole. 

 Počasí bylo střelecky ideální, bylo bezvětří, nepršelo, teplota, že jsme se 

nepotili ani nám nebyla zima a obloha byla bezoblačná. 

 Do závodu se přihlásilo 38 střelců, vyhodnocených v závěru bylo 37. 

Jeden střelec po prvním kole odjel. Nepříjemně nás zaskočil nízký počet 

přihlášených střelců, vždyť jsme byli zvyklí na 75 i více. Doléhá na nás, že střelci 

si mohou v jednom víkendovém termínu vybrat i z třech střeleckých závodů, tím 

se jejich počet na jednotlivých akcích snižuje. Jiné střelecké závody též lákají na 

pestřejší nabídku jednotlivých soutěží a jejich variant, ale i na hodnotnější 

dotované ceny. Přesto i na našem závodě byly ceny hodnotné, jako mikrovlnná 

trouba, DVD přehrávač, 30 kg sele, radiomagnetofon s CD apod. celkem bylo 

cenou odhodnoceno 30 střelců. 

 Ani kontrolní činnost orgánů z PČR při konání závodu jej neovlivnila a 

neomezila, tak jak to bývalo dříve. 

Jak je vidět z výsledků (viz výsledková listina), dřívějším vítězům 

Halínského poháru – favoritům se mnoho nedařilo. 

 Uskutečnění 44. Ročníku Halínského poháru podpořili věcnými cenami 

a finančními prostředky níže uvedení sponzoři, kterým pořadatelé děkují. 

 Obecní úřad Bohuslavice, ZEPO Bohuslavice a.s., Obchodní činnost 

Kyralová Bohuslavice, Jatky Kvasnička Dobruška, autodílna Tomáš Pohoří, 

Kovoobrábění Jindra Bohuslavice, Instalatérství Cvejn Nové Město nad Metují, 

Macek a syn Bohuslavice, Les, lov, sport Moravcová Solnice, Železářství 

Nejmanová Nové Město nad Metují, fa Novotný Praha informační technologie, fa 

BONO krmiva pro psy. 

 
 
S O S 
(Na tomto místě bychom chtěli zveřejňovat odpovědi na dotazy čtenářů týkající se ochrany spotřebitelů a jejich práv.) 
 
SOS ‐ tři písmena na pomoc 
 
SOS – ta tři písmena znají všichni a vědí, že každý, kdo potřebuje pomoci,  je může použít a  lidem kolem hned bude  jasné, o co jde. Sdružení 
obrany spotřebitelů (SOS) má stejnou zkratku, ta tři písmena se objevují i v pojmenování naší poradenské linky SOS po telefonu. 
K čemu  je vlastně naše SOS dobré? Vzniklo v roce 1993 v Ostravě a  za  tu dobu  se dokázalo  z regionální organizace vypracovat v organizaci 
celostátního  významu.  Především  hájíme  práva  spotřebitelů,  poskytujeme  poradenské  služby,  a  také  vzdělávací  a  osvětová  činnost  patří 
k naším dalším prioritám.  
Co nabízíme spotřebitelům? Na internetovém serveru www.spotrebitele.info  
je možné  nalézt  spoustu  informací,  které  se  určitě mohou  hodit.  Od  Databáze  spotřebitelských  zkušeností,  kam mohou  lidé  vložit  svou 
negativní  či pozitivní zkušenost, přes Kartotéku spotřebitelských  témat  či Knihovnu spotřebitelských  informací, které mohou využít, když se 
chystají nakupovat,  až po  spotřebitelskou poradnu  a  v neposlední  řadě  tiskové  zprávy  a  články  z nejrůznějších oblastí. Do on‐line poradny 
mohou spotřebitelé zadat dotaz a poradce  jim nejpozději do 10 dnů zdarma odpoví. Osobní poradny, které provozujeme po celé republice, 
jsou také zdarma.  
Placená, ale zato nejoperativnější,  je poradenská  linka SOS po  telefonu  (900 08 08 08), která  je v provozu od pondělí do pátku od 8 do 17 
hodin. Za 8 Kč za minutu se z každého místa v republice spotřebitel okamžitě dozví, co potřebuje. Srovnáme‐li cenu  jízdenky, pak se  takový 
telefonát  určitě  vyplatí,  protože  většinu  dotazů  zodpovídají  poradci  do  3  –  4 minut.  Takový  telefonát má  ještě  jednu  výhodu  –  někdy  je 
skutečně nutné reagovat operativně, protože prodlení může znamenat poškození práv spotřebitele.  
 
Sdružení obrany spotřebitelů (SOS)           Poradna SOS Ostrava 
www.spotrebitele.info             Střelniční 8, 702 00, Ostrava 
Poradenská linka – 900 08 08 08 (8 Kč/min)         Hodiny pro veřejnost: po 14‐18, út 14‐17, čt 9‐12  

  1.kolo  2.kolo  Celkem 
1 Valenda Vilém 18 20 38 
2 Petrášek Tomáš 19 18 37 
3 Moravec Jaroslav 19 18 37 
4 Horálek Zdeněk 20 17 37 
5 Tomáš Leoš 18 18 36 
6 Musil Václav 19 17 36 
7 Vrzal Petr 20 16 36 
8 Račák Jindřich 17 18 35 
9 Bednář František 17 18 35 
10 Hotmar Jan 17 18 35 
11 Mrkvička Vlastimil 18 17 35 
12 Herzán Václav 18 17 35 
13 Plesl Leoč 18 17 35 
14 Kalista Jiří 18 17 35 
15 Dvořák Zdeněk 19 16 35 
16 Fibikar Miroslav 19 16 35 
17 Borůvka Michal 18 16 34 
18 Drahoš Jan 15 18 33 
19 Mareš Stanislav 16 17 33 
20 Dostál Petr 14 18 32 
21 Plšek Jiří 15 17 32 
22 Fibikar David 15 17 32 
23 Bis Josef 18 14 32 
24 Šubrt Michal 15 16 31 
25 Mertlík Lubomír 16 15 31 
26 Horký Jan 15 15 30 
27 Mašek František 15 15 30 
28 Laštovička Jindřich 16 14 30 
29 Voborník Václav 16 14 30 
30 Kára Karel 14 15 29 
31 Andrle František 15 14 29 
32 Hochman Miloš 15 14 29 
33 Januš Josef 15 14 29 
34 Kalivoda Bohuslav 17 12 29 
35 Marek Jiří 13 14 27 
36 Horký Eduard 13 13 26 
37 Mádr Jiří 14 12 26 



     
 
     Dovolte mi, abych se na stránkách tohoto časopisu pochlubila některými úspěchy občanů Bohuslavic, kterých dosáhli během letošních 
prázdnin. Možná jste se o nich dočetli v jiných 
novinách, ale jistě se najdou i tací, kteří tuto možnost neměli. 
 
     Ve dnech 7. – 8. července 2007 se v Mnichově Hradišti konalo Mistrovství České republiky jízdy na koni v dámském sedle. Jezdecký klub 
Bohuslavice reprezentovala paní Jana Kosařová. I když tento způsob jízdy netrénuje a na vypůjčeném speciálním sedle jela počtvrté v životě, 
byla nejlepší z 19 jezdkyň. Soutěž v drezúře s koněm Atkinem vyhrála a získala titul Mistryně České republiky. Nyní ji čeká Mezinárodní 
mistrovství Polska, kde bude 7. – 8. 9. 2007 ve stejné disciplíně reprezentovat naši republiku v Jozefowe (asi 50 km od Varšavy. Pokud byste 
chtěli paní Kosařovou vidět v akci na vlastní oči, přijeďte 28. září (státní svátek) do rychnovského zámku, kde bude zahajovat zámecké podzimní 
slavnosti. 
   
 

 
 
 
     Další úspěch nepatří jednotlivci, nýbrž široké zájmové skupině lidí. Ve dnech 18. 7. – 22. 7. 2007 se smíšený pěvecký sbor Kácov z Nového 
Města nad Metují zúčastnil mezinárodního soutěžního festivalu Johannese Brahmse v Německu. Členkami tohoto sboru jsou i paní Lenka 
Pavlíčková, Alena Pultarová a Jana Hladíková z Bohuslavic. Do soutěže si sbor vybrala odborná porota na základě nahrávky koncertu. Tím byla 
dána vysoká úroveň všech 43 pěveckých sborů, které přijely např. z Německa, Číny, Finska, Kanady, Moldávie, Chorvatska.  
Kácov měl tu čest, že zazpíval hned na zahájení festivalu, kde sklidil obrovský potlesk. Strhující atmosféra zahajovacího odpoledne sbor dobře 
nastartovala do soutěže, která probíhala ve dvou kolech – světská a chrámová tvorba. V soutěži pak jeho výkony v kategorii A1 smíšených 
pěveckých sborů s povinnou skladbou hodnotila odborná porota. Sbor získal v silné konkurenci vyspělých, kvalitních sborů hudebních univerzit 
2. místo – stříbrný diplom se ziskem 20,38 bodů. Do zlata chybělo pouhých 0,62 bodu! Spolu s diplomem si členové sboru odváželi domů 
úžasnou atmosféru festivalu, ale také výzvu do dalšího ročníku soutěže v roce 2009. Sbor skvěle reprezentoval nejen svůj region, ale i jako 
jediný svou vlast – Českou republiku.  
Velký dík patří nejen panu sbormistrovi Jaroslavu Rybáčkovi a všem zpěvákům, ale i sponzorům, kteří pomohli tento výjezd do ciziny realizovat 
(z Bohuslavic to jsou firmy ASC a KROK).  
Chcete‐li rozšířit řady zpěváků Kácova, můžete přijít 4., 11., 18., a 25. 9. 2007 na zápis nových členů sboru do budovy ZUŠ na Husově náměstí 
v Novém Městě nad Metují. Sbor by rovněž uvítal i další sponzory. 

  Mgr. Jana Hladíková 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Půjčka pro každého!!!! 
‐bankovní,nebankovní,zaměstnancům,maminkám na MD,důchodcům i školákům(vždy doklad o 
výdělku,přídavky či důchodový výměr)Nenahlíží se do registru.!!!BEZ POPLATKŮ!!! 
774 954 401,email:pujcky1@centrum.cz 
 
Jiří Werner 
‐úvěrový poradce stavební spořitelny Modrá pyramida.Hypoúvěry,stavebka,penzijní 
připojištení,poradenství zdarma. 
‐774 954 401,email:jiri.werner@mpss.cz,kancelář Náchod 
 
Hledáte práci? 
Chcete změnit zaměstnání? Využijte celostátní program pracovního zařazení. Volejte kdykoliv 555 111 566. 
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